
Protokoll for ungdomsrådet 

 

Tid: 18.nov. Kl. 17.30 

Sted: Ibestad kulturhus 

 

Tilstede: Leder Mathias Takøy, Nicole Hansen, Sigurd Arvesen, Bjørn-Magne Aspdal, Preben 

Myrhe-Olsen, Ida Aksberg, Gulbadin Azimi 

 

Frafall: Emilie Kristiansen, Alejandra Pena Bustos og Ieva Radzina (vara) 

 

 

Sak 43/13 Fifa turnering 

2 stk playstation på kulturhuse. 1 oppe på biblioteket og 1 nede på møterommet. 4 stk spilles på 

hver. 10 interesserte på under et døgn. Man kan melde seg på fra nabokommuner. Gratis påmelding. 

Salg av brus. Høre med Esben Jenssen om han kan hjelpe til med å koble til. 

 

Bjørn-Magne Aspdal kommer med utsettelsesforslag for han mener ting bør være mer på plass, 

f.eks playstation, konsoller, lokale. 

Vedtak: Utsatt til neste møte. Enstemmig 

 

Sak 44/13 Midler til klubbens julebord. 

Bjørn-Magne har trekt søknaden for at kommunen dekker utgiftene. 

 

Sak 45/13 Søknad om midler fra Fifbu til «samisk uke – 2014». 

Sekretær refererer hele søknaden. Rådet diskuterte saken. 

Vedtak: Ibestad ungdomsråd gir kr 3500 i støtte til «samisk uke 2014». Enstemmig. 

 

Sak 46/13 Workshop 

Preben informerer om forslag han har fått fra klassen: fotballturnering der man inviterer harstad-

Narvik (fotballskole) 

– Turn 

– Hip Hop tilbake 

#Bjørn-Magne 

– Turn 

– Danse workshop 

– Handballskole 

 

Bjørn-Magne og Preben undersøker HipHop/dans-workshop. 

Nicole og Ida undersøker turn-workshop 

Mathias, Sigurd og Gulbadin undersøker ballspill-workshop 

 

Sak 46/13 UKM 

- Rådet vil prøve å ha UKM 22.februar 2014- 

- Opplegget fra i fjor synes de fleste var bra. Så det er ønskelig å bygge tett oppunder den. 

– Reklame – plakater 

# Samling for de som er interesser de får se hvilke muligheter som ligger i UKM og hva man kan 

delta med. 

– Nicole lager en videomontasje av UKM deltakere som vi kan legge ut på vår facebook-side 

– Rådet begynner å tenke på om de vil sitte i UKM-komite 

 

 

 



Sak 47/13 Nedleggelse av vg.skoler i Troms 

– Prate med media 

 

Argumenter: 

– Skal vi bli uteliggere, eller skal vi få en ordentlig utdannelse? 

– De som går på skole og skal begynne bør bestemme, man må flytte flere mil unna 

hjemplassen sin og sine bekjente. 

– Hvorfor må alt flyttes til de store plassene istedenfor å være der de er? 

– Om skolene legges ned må i alle fall linjene opprettholdes på en annen plass, spesielt med 

tanke på landbrukslinja. 

– Hva skjer med lokalsamfunnet når skolene forsvinner? 

– Landbrukslinja nedlagt – et stort tap for hele Troms, kanskje hele landsdelen. 

 

Hvordan skal vi få dette ut? 

– Demonstrasjon 

– media 

– ringe Harstad tidene og salangen nyheter, Beate Kiil Karlsen 

 

Mathias ringer HT 

Bjørn-Magne og Sigurd ringer NRK/Salangen nyheter 

Ida og Preben ringer Beate 

 

Sak 48/13 Midler til juleball på barneskole. 

Ungdomsrådet er positive til å gi penger til juleball dersom det kommer søknad med budsjett. 

 

49/13 Bilbane for radiostyrte biler på Ånstad 

Sigurd har undersøkt med Idrettslaget på Andørja og fått klarhet i at man kan få bilbane ved 

oppvekstsenteret. De ønsker penger for å bygge hopp og hinder til banen. 

Vedtak: Ungdomsrådet må få en søknad med budsjett før de kan bevilge penger. 

 

Orientering om treningsrommet; 

Det er ryddet ut av treningsrommet, ryddet unna det som kan brukes. Det som er ødelagt er kastet. 

Grenstår: 

Få ned skillevegger mellom dusjer og hårfønere 

 

Neste dugnad: 30.november kl. 1300 

Stian ber Irene lage arrangement på facebook 

 

 

Sekretær; Stian Paulsen 


